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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Gőzerővel folyik a terhelő íratok megsemmisítése? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Hónig Péte r

közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Nemzet információi szerint a MÁV-nál a közelgő kormányváltásra készülv e
gőzerővel folyik a terhelő iratok megsemmisítése .
A lap értesülései szerint már az új székházba való költözés során is nagy mennyiség ű
iratanyagot semmisítettek meg és jelenleg is folyik a válogatás, a terhel ő dokumentumok
eltüntetés e
A közelgő kormányváltásra való készülés jele az is, hogy eltávolították az első sorból
Heinczinger Istvánt, akinek a nevéhez számos vitatott intézkedés köthet ő , egyebek között a
székházbérlés is. Ezenkívül a Budapesti Rendőr-főkapitányság (BRFK) gazdaságvédelmi
főosztálya hűtlen kezelés bűntett elkövetésének megalapozott gyanúja miatt nyomozást folyta t
a társaságnál történt visszaélésekkel kapcsolatban . A feljelentés és az eljárás eddigi adatai
alapján felmerült a gyanú arra vonatkozóan, hogy a cég jelenlegi vezet ője, Hosszú , Sándor
döntései jelentős kárt okoztak a társaságnak és magának a MÁV-nak .

Ennek következtében kérdezem Miniszter Úrtól, hogy :
Van e információja arról, hogy milyen iratokat semmisítenek meg a MÁV-nál ?
Mennyi iratot semmisítettek meg a MÁV-nál ?
Mit tartalmaztak a megsemmisített dokumentumok ?
Van e összefüggés a közelgő kormányváltás a MÁV-nál folyamatban lévő rendőrségi
nyomozás és a iratmegsemmisítés között ?

Várom válaszát .

Békés, 2010. február 9 .
Erdős Norbert .
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